
Protokół  LVII SESJI Rady Miejskiej 
w Szczawnie-Zdroju 

z dnia 27.03.2023 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w sali w konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju (pok. 27, II piętro) 

Godzina rozpoczęcia obrad - 10:00, zakończenia – 14.07 

Radny nieobecny nieusprawiedliwiony: radny M. Broda 

 
Radni nieobecni w trakcie: 

 Radny T. Krupa: obecny od godz. 10.00 do godz. 12.35, od godz. 
13.02  do godz. 14.07 (do końca trwania sesji). 

 Radna Dorota Wołoszyn-Pusłowska: obecna od godz. 10.02 do godz. 
12.01. 
 

Uwaga: 
Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 - 2023 są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej. (Art. 20 ust. 1b). 
 

Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 
z obrazem i dźwiękiem - pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=qXpamL2Z2dU 

 

Zrealizowany porządek: 

1. Otwarcie LVII sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej  nieruchomości gruntowej, zabudowanej, położonej przy 

ul. Bocznej 1 i 1 a w Szczawnie-Zdroju. 

4. Informacja Prezesa Zarządu Uzdrowisko Szczawno-Jedlina S.A. na temat 

prowadzenia remontu odbudowy Zakładu Przyrodoleczniczego w Szczawnie-

Zdroju. 

5. Wydarzenia sportowe w mieście w 2023 r. - plany:  



- MOSIR,  

- MKS,  

- SKF KT Szczawno Zdrój,  

- Klub Sportowy Racing Team Szczawno-Zdrój. 

6. Wydarzenia kulturalne w mieście w 2022 r. i plany na 2023 r. w oparciu 

o informację:  

- Dyrektora Teatru Zdrojowego w Szczawnie-Zdroju, 

- Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Szczawnie- Zdroju, 

- Burmistrza na temat organizacji Dni Szczawna-Zdroju. 

7. Plany promocyjne gminy (strategia) - informacja Burmistrza. 

8. Analiza kosztów systemu gospodarowania odpadami komunalnymi za 2022 r., 

ściągalność i  należności z tego tytułu. 

9. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 lutego 2023 r. 

10. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 

11. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami. 

12. Wniosek Burmistrza Szczawna-Zdroju: o wprowadzenie do porządku obrad 

punktów: nr 15  pn. „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przekształcenia Przedszkola Miejskiego w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jego 

siedziby’’ oraz nr 16 pn. „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przekształcenia Miejskiej Szkoły Podstawowej w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę 

jej siedziby”, pozostałe punkty wg kolejności bez zmian. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przekształcenia Przedszkola 

Miejskiego w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jego siedziby. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przekształcenia Miejskiej 

Szkoły Podstawowej w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jej siedziby. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Szczawnie-Zdroju. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Szczawno-Zdrój na 2023 rok”. 



19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Prezesa Zarządu Rodzinnego 

Ogrodu Działkowego „Magnolia” o nierozpatrzeniu wniosku w terminie. 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów 

osobowych komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

22. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 

23. Informacje i komunikaty. 

24. Zamknięcie obrad. 

 
1. Otwarcie LVII sesji.  

 
 Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Motyka poinformował, 

że otwiera LVII SESJĘ Rady Miejskiej w Szczawnie- Zdroju.  

 

Przewodniczący przywitał radnych i zaproszonych gości: 

- Pana Marka Fedoruka- Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Pana Marka Ćmikiewicza- Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Mecenasa Pana Marka Żegnałka, 

- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 

- Pana Krzysztofa Kwiatkowskiego Starostę Wałbrzyskiego, 

- Pana Jacka Jackowiaka Prezesa Zarządu Uzdrowisko Szczawno-Jedlina 

S.A., 

- Pana Michała Karlińskiego Prezesa Zarządu Miejskiego Klubu Sportowego 

w Szczawnie-Zdroju, 

- Pana Daniela Dranowskiego Wiceprezesa Zarządu Miejskiego Klubu 

Sportowego w Szczawnie-Zdroju, 

- Pana Michała Borzemskiego pracownika Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju, 

- Kierowników i Pracowników Urzędu Miejskiego, a także Mieszkańców 

Szczawna-Zdroju. 



Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 14 radnych - 13 radnych 

było obecnych. 

 

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

 
Porządek obrad sesji przed zmianami stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zapytał czy są wnioski, które radni 

chcieliby zgłosić. 

 

Radny T. Krupa złożył wniosek o dodanie po pkt 2 pkt 3 porządku obrad 

"Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie wyroku 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu z dnia 2 marca 

2023 r. stwierdzającego nieważność uchwały w przedmiocie wygaśnięcia 

mandatu radnego Michała Brody.” 

 

Odbyło się głosowanie nad wnioskiem radnego T. Krupy - dodanie 

po pkt 2 pkt 3 porządku obrad "Informacja Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w sprawie wyroku Wojewódzkiego Sądu 



Administracyjnego we Wrocławiu z dnia 2 marca 2023 r. 

stwierdzającego nieważność uchwały w przedmiocie wygaśnięcia 

mandatu radnego Michała Brody.” 

 

Ww. wniosek nie został przyjęty w głosowaniu: za-5, przeciw-7, wstrzymało 

się od głosu-1, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brał radny M. Broda. 

 

W związku z brakiem innych wniosków Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka zaproponował przejęcie do następnego punktu obrad sesji. 

 
3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, 
zabudowanej, położonej przy ul. Bocznej 1 i 1 a w Szczawnie-
Zdroju. 
 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, zabudowanej, położonej przy 

ul. Bocznej 1 i 1 a w Szczawnie-Zdroju, został załączony do eRADY. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka ponownie przywitał Pana 

Krzysztofa Kwiatkowskiego Starostę Wałbrzyskiego. 

 

Głos zabrał Starosta Wałbrzyski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, radna 

A. Wilk, Starosta Wałbrzyski, radny T. Krupa, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings. 

 

Radny T. Krupa złożył wniosek, aby nie głosować uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

gruntowej, zabudowanej, położonej przy ul. Bocznej 1 i 1 a w Szczawnie-



Zdroju oraz by podjąć działania, rozmowy ze Starostwem w zakresie 

warunków użyczenia tej nieruchomości. 

 

Następnie radna D. Wołoszyn-Pusłowska złożyła wniosek- czy radni są za 

przygotowaniem umowy użyczenia budynków przy ul. Bocznej 1 i 1a 

Powiatowi Wałbrzyskiemu na cele edukacyjne na okres minimum 10 lat. 

 

Radny T. Krupa wycofał swój wniosek, ponieważ wniosek radnej 

D. Wołoszyn-Pusłowskiej był dalej idący. 

 

Następnie głos zabrał Pan M. Żegałek Mecenas i poinformował, że w tym 

punkcie należy zagłosować nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, 

zabudowanej, położonej przy ul. Bocznej 1 i 1 a w Szczawnie-Zdroju. 

 

W związku z powyższym nie odbyło się głosowanie nad wnioskiem radnej 

D. Wołoszyn-Pusłowskiej, natomiast radni przeszli do głosowania nad 

podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, zabudowanej, 

położonej przy ul. Bocznej 1 i 1 a w Szczawnie-Zdroju. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej, zabudowanej, położonej przy ul. Bocznej 1 i 1 a 

w Szczawnie-Zdroju została podjęta większością głosów w głosowaniu: za- 

8, przeciw- 5, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 

13 radnych, w głosowaniu udziału nie brał: radny M. Broda. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, zabudowanej, położonej 

przy ul. Bocznej 1 i 1 a w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, zabudowanej, 



położonej przy ul. Bocznej 1 i 1 a w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik 

nr 3a do niniejszego protokołu. 

 

4. Informacja Prezesa Zarządu Uzdrowisko Szczawno-Jedlina 
S.A. na temat prowadzenia remontu - odbudowy Zakładu 
Przyrodoleczniczego w Szczawnie-Zdroju.  

 
Pan Jacek Jackowiak Prezes Zarządu Uzdrowisko Szczawno-Jedlina S.A. 

przedstawił informację na temat prowadzenia remontu- odbudowy Zakładu 

Przyrodoleczniczego w Szczawnie-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radna M. Zbirek, Pan Jacek Jackowiak Prezes 

Zarządu, radna A. Pisarska, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka,  

radny J. Kozłowicz, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radny T. Krupa, radny 

J. Kaczanowski. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

5. Wydarzenia sportowe w mieście w 2023 r. - plany: - MOSIR, - 
MKS, - SKF KT Szczawno Zdrój, - Klub Sportowy Racing Team 
Szczawno-Zdrój.  
 

Informacje na temat wydarzeń sportowych w mieście w 2023 r. - plany:  

- MOSIR,  

- MKS,  

- SKF KT Szczawno Zdrój,  

- Klub Sportowy Racing Team Szczawno-Zdrój, 

zostały załączone do eRADY i stanowią załączniki nr 4- nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

Głos w dyskusji zabrali: radna A. Pisarska, Prezes Pan M. Karliński oraz 

Wiceprezes Pan Daniel Dranowski Miejskiego Klubu Sportowego 



w  Szczawnie-Zdroju, Pan Michał Borzemski pracownik Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju w zastępstwie za Dyrektora Pana 

T. Durajczyka, Pan Robert Kosiński Prezes Zarządu Stowarzyszenia Kultury 

Fizycznej Klubu Tenisowego w Szczawnie-Zdroju, Burmistrz Szczawna-

Zdroju, radny J. Kozłowicz, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radna M. Zbirek. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad sesji. 

 
6. Wydarzenia kulturalne w mieście w 2022 r. i plany na 2023 r. 

w oparciu o informację:  

-Dyrektora Teatru Zdrojowego w Szczawnie-Zdroju,  

-Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Szczawnie- Zdroju,  

-Burmistrza na temat organizacji Dni Szczawna-Zdroju.  

 
Informacje te zostały załączone do eRADY. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka przywitał Panią Magdalenę 

Klimczak Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Szczawnie-Zdroju oraz 

Pana Mirosława Kowalika Dyrektora Teatru Zdrojowego w Szczawnie-

Zdroju. 

 
Informacja Dyrektora Teatru Zdrojowego w Szczawnie-Zdroju stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Informacja Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Szczawnie- Zdroju 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Informacja Burmistrza na temat organizacji Dni Szczawna-Zdroju stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

 Pani M. Klimczak Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Szczawnie-

Zdroju zabrała głos w kwestii wydarzeń kulturalnych w mieście 

w 2022 r. i planów na 2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 



 Wobec braku uwag głos zabrał Pan M. Kowalik Dyrektor Teatru 

Zdrojowego w Szczawnie-Zdroju w kwestii wydarzeń kulturalnych 

w mieście w 2022 r. i planów na 2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: radny J. Kozłowicz, Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej A. Jennings, Burmistrz, Dyrektor Pan M. Kowalik. 

 Dyrektor Pan M. Kowalik zabrał także głos w kwestii organizacji Dni 

Szczawna-Zdroju. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
7. Plany promocyjne gminy (strategia) - informacja Burmistrza.  
 
Informacja- plany promocyjne gminy (strategia) została załączona 

do eRADY i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju i Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
8. Analiza kosztów systemu gospodarowania odpadami 
komunalnymi za 2022 r., ściągalność i należności z tego tytułu.  
 
Analiza kosztów systemu gospodarowania odpadami komunalnymi 

za 2022 r., ściągalność i należności z tego tytułu została załączona do eRADY 

i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 



W dyskusji udział wzięli: radna A. Pisarska, Burmistrz Szczawna-Zdroju. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
 
9. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 lutego 
2023 r. 
 
Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 lutego 2023 r. został przesłany na 

adresy e-mailowe wszystkich radnych. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zapytał czy protokół 

może zostać przyjęty bez uwag. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 lutego 2023 r. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 lutego 2023 r. został przyjęty 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 11, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 11 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

radny M. Broda, radny T. Krupa, radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
10. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady.  
 
Protokół Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 22.03.2023 r., protokół 

Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem z dnia 22.03.2023 r., protokół 

Komisji Spraw Obywatelskich z dnia 23.03.2023 r. zostały załączone 

do eRADY. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 



11. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 
w okresie między sesjami.  
 
Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do eRADY i stanowi załącznik nr 15 

do niniejszego protokołu. 

 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
 
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
12. Wniosek Burmistrza Szczawna-Zdroju: o wprowadzenie do 
porządku obrad punktów: nr 15 pn. „Podjęcie uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie przekształcenia Przedszkola Miejskiego 
w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jego siedziby’’ oraz nr 16 pn. 
„Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przekształcenia 
Miejskiej Szkoły Podstawowej w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę 
jej siedziby”, pozostałe punkty wg kolejności bez zmian. 
 
 
Pan Marek Fedoruk Burmistrz Szczawna-Zdroju złożył wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad punktów: nr 15 pn. „Podjęcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie przekształcenia Przedszkola Miejskiego 

w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jego siedziby’’ oraz nr 16 pn. „Podjęcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przekształcenia Miejskiej Szkoły 

Podstawowej w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jej siedziby”, pozostałe 

punkty wg kolejności bez zmian. 

 

Wobec powyższego odbyło się głosowanie nad wnioskiem 

Burmistrza Szczawna-Zdroju: o wprowadzenie do porządku obrad 

punktów: nr 15 pn. „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie przekształcenia Przedszkola Miejskiego w Szczawnie-

Zdroju poprzez zmianę jego siedziby’’ oraz nr 16 pn. „Podjęcie 



uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przekształcenia Miejskiej 

Szkoły Podstawowej w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jej 

siedziby”, pozostałe punkty wg kolejności bez zmian. 
 

Ww. wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, przeciw-0, 

wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda i radna D. Wołoszyn-

Pusłowska. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój został załączony do eRADY. 

 
Projekt ww. uchwały przedstawiła Skarbik Miasta. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 
 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, 

przeciw-0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 

radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda i radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu, 

uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 16 a do niniejszego protokołu. 



Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 
2023. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 został 
załączony do eRADY. 
 
Projekt ww. uchwały przedstawiła Skarbik Miasta. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 12, przeciw-0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

M. Broda i radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 stanowi 

załącznik nr 17 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2023 stanowi załącznik nr 17 a do niniejszego 

protokołu. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
przekształcenia Przedszkola Miejskiego w Szczawnie-Zdroju 
poprzez zmianę jego siedziby. 
 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przekształcenia 

Przedszkola Miejskiego w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jego siedziby 

został załączony do eRADY. 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie przekształcenia Przedszkola 

Miejskiego w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jego siedziby. 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przekształcenia Przedszkola 

Miejskiego w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jego siedziby została 

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się 

od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brali: radny M. Broda i radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przekształcenia 

Przedszkola Miejskiego w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jego siedziby 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu, uchwała zmieniająca 

uchwałę w sprawie przekształcenia Przedszkola Miejskiego w Szczawnie-

Zdroju poprzez zmianę jego siedziby stanowi załącznik nr 18 a do 

niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
przekształcenia Miejskiej Szkoły Podstawowej w Szczawnie-Zdroju 
poprzez zmianę jej siedziby. 
 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przekształcenia Miejskiej 

Szkoły Podstawowej w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jej siedziby został 

załączony do eRADY. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
 



Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie przekształcenia Miejskiej Szkoły 

Podstawowej w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jej siedziby. 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przekształcenia Miejskiej Szkoły 

Podstawowej w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jej siedziby została 

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się 

od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brali: radny M. Broda i radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przekształcenia Miejskiej 

Szkoły Podstawowej w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jej siedziby 

stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu, uchwała zmieniająca 

uchwałę w sprawie przekształcenia Miejskiej Szkoły Podstawowej 

w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jej siedziby stanowi załącznik 

nr 19 a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
17. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno- 
Przedszkolnego w Szczawnie-Zdroju. 
 
Projekt uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Szczawnie-Zdroju został załączony do eRADY. 

 

Głos zabrali: Burmistrz Szczawna-Zdroju oraz Sekretarz Miasta. 

Została zgłoszona autoporawka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad autopoprawką do 

uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Szczawnie-Zdroju. 

 



Autopoprawka do uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Szczawnie-Zdroju została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

M. Broda i radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Szczawnie-Zdroju 

wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Szczawnie-Zdroju została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 

radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda i radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Projekt uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu, 

uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jego siedziby stanowi załącznik 

nr 20 a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie Gminy Szczawno-Zdrój na 2023 rok”. 
 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Szczawno-Zdrój na 2023 rok” został załączony do eRADY. 
 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 



Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Szczawno-Zdrój na 2023 rok”. 
 

Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Szczawno-Zdrój na 2023 rok” została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: 

za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas 

głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

M. Broda i radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

  
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Szczawno-Zdrój na 2023 rok” stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu, uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Szczawno-Zdrój na 2023 rok” stanowi załącznik nr 21 a do niniejszego 

protokołu. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego został załączony do eRADY. 
 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 



Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

M. Broda i radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

  
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego stanowi załącznik nr 22 do 

niniejszego protokołu, uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego stanowi załącznik 

nr 22 a do niniejszego protokołu. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
20. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Prezesa Zarządu 
Rodzinnego Ogrodu Działkowego „Magnolia” o nierozpatrzeniu 
wniosku w terminie. 
 
 
Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia Prezesa Zarządu Rodzinnego 

Ogrodu Działkowego „Magnolia” o nierozpatrzeniu wniosku w terminie 

został załączony do eRADY. 
 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zawiadomienia Prezesa Zarządu Rodzinnego Ogrodu 

Działkowego „Magnolia” o nierozpatrzeniu wniosku w terminie. 
 

Uchwała w sprawie zawiadomienia Prezesa Zarządu Rodzinnego Ogrodu 

Działkowego „Magnolia” o nierozpatrzeniu wniosku w terminie została 

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brali: radny M. Broda i radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 



  
Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia Prezesa Zarządu Rodzinnego 

Ogrodu Działkowego „Magnolia” o nierozpatrzeniu wniosku w terminie 

stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

zawiadomienia Prezesa Zarządu Rodzinnego Ogrodu Działkowego 

„Magnolia” o nierozpatrzeniu wniosku w terminie stanowi załącznik 

nr 23 a do niniejszego protokołu. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
21.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
składów osobowych komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 
 
 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów 

osobowych komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju został załączony do 

eRADY. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poprosił o podawanie propozycji 

kandydatur. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings podał kandydaturę 

radnej A. Wilk na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju. 

 

Radna A. Wilk wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Odbyło się głosowanie nad wyborem radnej A. Wilk na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Radni zagłosowali jednogłośnie: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brali: radny M. Broda i radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 



W związku z powyższym Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej została 

radna A. Wilk. 

 

 Radny J. Kaczanowski podał kandydaturę radnej U. Wójcik 

na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Radna wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Odbyło się głosowanie nad wyborem radnej U. Wójcik na 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Radni zagłosowali jednogłośnie: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brali: radny M. Broda i radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

W związku z powyższym Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji została radna U. Wójcik. 

 

 Radny J. Kaczanowski podał kandydaturę radnej V. Mołdy 

na członka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Radna wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Odbyło się głosowanie za uzupełnieniem składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej o radną V. Mołdę. 

 

Radni zagłosowali jednogłośnie: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brali: radny M. Broda i radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 



W związku z powyższym uzupełniono skład Komisji Rewizyjnej o radną 

V. Mołdę. 

 

 Radny J. Kaczanowski podał kandydaturę radnej V. Mołdy 

na członka Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju. 

 

Radna wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Odbyło się głosowanie za uzupełnieniem składu osobowego 

Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem o radną V. Mołdę. 

 

Radni zagłosowali jednogłośnie: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brali: radny M. Broda i radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

W związku z powyższym uzupełniono skład Komisji Budżetowej 

i Gospodarki Mieniem o radną V. Mołdę. 

 

 Radna U. Wójcik podała kandydaturę radnego J. Kaczanowskiego 

na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju. 

 

Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Odbyło się głosowanie za uzupełnieniem składu osobowego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o radnego 

J. Kaczanowskiego. 

Radni zagłosowali jednogłośnie: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brali: radny M. Broda i radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 



W związku z powyższym uzupełniono skład Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji o radnego J. Kaczanowskiego. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych 

komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju w całości. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych 

komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju w całości została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: : za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 

0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brali: radny M. Broda i radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów 

osobowych komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik 

nr 24 do niniejszego protokołu, uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia składów osobowych komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

stanowi  załącznik nr 24 a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

22. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi.  

Radny J . Kaczanowski zgłosił zapytanie mieszkańca Szczawna-Zdroju 

ul. Granicznej odnośnie kanalizacji, czy sprawa została wyjaśniona.  

Pan Marek Fedoruk Burmistrz Szczawna-Zdroju udzielił odpowiedzi: 

wszyscy powinni być podłączeni do kanalizacji sanitarnej, która jest na 

terenie miasta. W tamtym miejscu nie ma akurat kanalizacji sanitarnej. Jest 

projekt Wałbrzyskiego Związku Wodociągów i Kanalizacji w Wałbrzychu, 

by tę kanalizację utworzyć. Z powodu braku środków finansowych 

uniemożliwione jest podejmowanie w szerokim zakresie działań 

inwestycyjnych. Podejmowane są działania na terenie tych gmin, gdzie są 



dofinansowania, na terenie tych gmin, które mogą skorzystać z programu 

rozwoju obszarów wiejskich. Wnioskodawcy, którzy zakupili działki wnoszą 

informację, iż wykonaliby biologiczne oczyszczalnie ścieków. Oczekują 

na wsparcie ze strony gminy. Jest to na etapie analizowania w jakim 

zakresie ta pomoc mogłaby być udzielona. 

 

Radna A. Pisarska zgłosiła, że latarnia na ul. Topolowej nie działa. Radna 

poprosiła także o przycięcie drzew przy ul. Topolowej, ul. Jesionowej. 

Ponadto radna poprosiła także o spotkanie dot. alejek. 

 

Radna M. Zbirek zapytała o sklepik w Szczawnie-Zdroju naprzeciwko 

świateł. Zauważyła, że zawalił się i zapytała z jakiej przyczyny, czy 

cokolwiek na ten temat wiadomo. Czy można ten teren zabezpieczyć 

odpowiednio, z uwagi na fakt, iż jest to miejsce niebezpieczne. 

Ponadto Radna Zbirek zgłosiła, że rozmawiała z mieszkanką Szczawna-

Zdroju, której wnuczek przewrócił się na terenie placu zabaw i skaleczył 

buzie o róże prawdopodobnie tam posadzone. 

Pan Marek Ćmikiewicz Zastępca Burmistrza  udzielił odpowiedzi: regulamin 

został odpowiednio wyeksponowany. Dzieci do siódmego roku życia muszą 

być pod opieką rodziców. Nasadzenia, które zostały tam zaprojektowane, 

wykonane były w projekcie dokumentacji. Wszystkie rośliny, które się tam 

pojawiły też wynikają z opracowanego projektu. Jeżeli do takiego zdarzenia 

doszło to jest nam przykro z tego powodu, niemiej jednak nie są to inne 

gatunki roślin niż te, które były w dokumentacji projektowej wskazywanej 

przez projektanta, zatwierdzony także przez Konserwatora Zabytków. Plac 

uzyskał certyfikację, wszystkie urządzenia, które są tam zabudowane mają 

odpowiednie strefy bezpieczeństwa. Plac jest bezpieczny, natomiast także 

należy wykazać trochę rozwagi.  

Burmistrz Szczawna-Zdroju odpowiedział w sprawie sklepiku- jest 

prawdopodobnie do wyburzenia. Należy sprawdzić czy w tym zakresie 

działania podjął już właściciel i czy zachował warunki bezpieczeństwa. 

 



Radna A. Pisarska poinformowała, że na deptaku w dniu 23.03.2023 r. były 

zaparkowane samochody, Straż Miejska poinformowała, że miały one ta to 

zezwolenie. Radna chciałaby potwierdzić czy jest to prawda. 

Burmistrz Szczawna-Zdroju udzielił odpowiedzi: jest to prawda. 

Samochody, które wjeżdżają na deptak w strefę zakazu wjazdu 

(B 1) to zostają wydane zezwolenia na czas trwania forum. Ten 

mieszkaniec, który wjechał nie miał akurat tego zezwolenia. Policja 

i Starostwo byli powiadomieni. 
 

23. Informacje i komunikaty.  

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował:  

 następna sesja odbędzie się 24.04.2023 r. w poniedziałek, 

 poprosił o składanie oświadczeń majątkowych wraz z kopią swojego 

zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) 

za rok poprzedni i jego korektą w dwóch egzemplarzach; 

Przewodniczący poprosił o dochowanie terminu, 

 Naczelny Sąd Administracyjny zawiadomił o posiedzeniu niejawnym 

sądu w dniu 4.04.2023 r., sprawa dot. skargi kasacyjnej Pana radnego 

T. Krupy od postanowienia Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

we Wrocławiu z dnia 30.05.2022 r. w sprawie ze skargi T. Krupy na 

§ 5 ust. 1 uchwały nr XLI/80/21 Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

z dnia 28.12.2021  r. w przedmiocie diet dla radnych Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju. 
 

24. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zamknął LVII sesję Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju.  

Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie 

w serwisie youtube.pl. 
 

Protokół sporządziła:       Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczył: 

   Maja Rutowska              A. Jennings         A. Motyka  

                                    S. Tobis-Pańczyszyn      



WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Porządek obrad przed zmianami. 

3. Projekt uchwały i uchwała. 

4-9. Wydarzenia sportowe w mieście w 2023 r. - plany:  

- MOSIR,  

- MKS,  

- SKF KT Szczawno Zdrój,  

- Klub Sportowy Racing Team Szczawno-Zdrój. 

10-12. Wydarzenia kulturalne w mieście w 2022 r. i plany na 2023 r. w oparciu 

o informację:  

- Dyrektora Teatru Zdrojowego w Szczawnie-Zdroju, 

- Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Szczawnie- Zdroju, 

- Burmistrza na temat organizacji Dni Szczawna-Zdroju. 

13. Plany promocyjne gminy (strategia) - informacja Burmistrza. 

14. Analiza kosztów systemu gospodarowania odpadami komunalnymi za 2022 r., 

ściągalność i  należności z tego tytułu. 

15. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami. 

16-24a. Projekty uchwał i uchwały. 

25. Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 

 

 

 

 

 

 


